

Signerat dokument

via <https://min.ebox.nu>



Protokoll 7 nov

Signerad text:

Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):

(1) Avser PDF-fil enligt följande

Namn: Styrelsemöte 7 november 2025.pdf

Storlek: 127040 byte

Hashvärde SHA256:

7166924833a9f775c5ff80aa9b55f12b44df077a168d59b7705c2bb3ddefba1b

Originalfilen och signaturerna är bifogade som bilagor till denna PDF.

För att öppna bilagorna kan en dedikerad PDF-läsare krävas.

Signerat av 3:

STEFAN ÖSTERSJÖ

Signerat med BankID 2025-11-19 07:16 Ref: 019a9ac1-259c-7b64-8e2e-7eca2bd1cf60

ERIK MARKUS TULLBERG

Signerat med BankID 2025-11-19 06:26 Ref: 019a9a94-5530-7bdc-84b2-c57e9ffb725f

Ingela Heléne Tägil

Signerat med BankID 2025-11-18 18:56 Ref: 019a981b-fa60-75d4-86c6-d1409e0f9dff

**Styrelsemöte Svenska samfundet för musikforskning
(hållet via Zoom)**

Fredagen 7 november 2025 kl. 9.00–10.00

Närvarande: Stefan Östersjö, Ingela Tägil, Anne Reese Willén, Madeleine Modin, Emma Sohlgren, Nicole Vickers, Martin Knust, Markus Tullberg.

Jonas Lundblad anslöt 9.30.

Frånvarande: David Thyrén, Anders Reuter.

§ 1. Ordförande Stefan Östersjö förklarade mötet öppnat.

§ 2. Dagordningen godkändes med tillägg till övriga frågor att tematiskt seminarium till nästa samfundskonferens bör diskuteras.

§ 3. Till justeringsperson valdes Markus Tullberg.

§ 4. Föregående mötesprotokoll, 10 oktober 2025, godkändes och lades till handlingarna.

§ 5. Hemsidan www.musikforskning.se

Nicole lyfte att några bilder bör bytas ut. Förstasidan skulle kunna göras mindre statisk. Förslag på bilder från samfundskonferensen 2025 och bild på KMH som värd för 2026 års konferens diskuterades. Även bilder som visar STM och arkivet diskuterades.

Information om musikvetarlistan bör läggas på hemsidan. Mattias Lundberg som administrerar listan är kontaktad men har inte svarat ännu.

Förslag på en eventkalender och hur en sådan skulle kunna administreras diskuterades. Avstämning vid nästa möte.

§ 6. Ekonomi, sammanfattning av dagsläget

Eftersom Örebro universitet, Musikhögskolan tog delar av kostnaderna för konferensen 2025 blev samfundets kostnader för framförallt administration inte så höga. Avstämning är ännu inte gjord men vi kan förvänta oss att gå något plus.

Vi väntar fortfarande på svar angående sökta medel från Letterstedtska stiftelsen.

§ 7. Musikforskning idag 2025, avstämning samt diskussion av tema inför konferensen 2026

Doktorandseminariet 2025 fungerade bra, hade bra format och var uppskattat. Förslag på mindre grupper uppkom under seminariet. Det var mest musikvetenskapliga deltagare så förslagsvis behöver vi göra riktad reklam till handledare, ämnesföreträdare och studierektorer för doktorander etc. inom musikpedagogik och konstnärlig forskning inför kommande konferenser.

Mötet enades om att det var övervägande positivt att förlägga konferensen i oktober istället för juni. Dock kan tiden för call for papers diskuteras vidare. Att ha två omgångar fungerade bra den här gången. Den första omgången med deadline 1 februari kan bli väl tidig men är nödvändig om deltagare med accepterat paper ska kunna söka medel från KMA.

Konferensen är i mångt och mycket en nätverksträff. Därför är det viktigt att vi är öppna när vi antar abstract. Att kontakta dem som i ett första skede inte blir antagna och föra en dialog och föreslå ändringar så att så många som möjligt blir antagna är en modell som hittills fungerat bra.

Huruvida konferensen ska ha teman varje gång eller inte, diskuterades. Temat var lyckat för konferensen 2025. Det kom några som kanske inte skulle kommit annars samtidigt som flera abstract befann sig utanför temat. Det är viktigt att temat inte blir utestängande utan att vi fortsätter vara tydliga med att temat inte är helt styrande.

§ 8. STM uppdateringar, ansökningsskrivande

STM:s huvudredaktör Jonas Lundblad anslöt till diskussionen 9.30. Utkast till i förväg utskickad presentationstext för STM till hemsidan diskuterades. Målet är att höja antalet inskickade förslag och höja kvaliteten på publicerade artiklar samt att vidga tidskriftens inriktning internationellt samtidigt som delar av det nordiska perspektivet behålls. Hur detta ska synas i texten på hemsidan diskuterades. Redaktionsrådet har uttryckt en vilja att ta bort det nordiska perspektivet ur texten. Mötet ansåg dock att det är viktigt att delar av det nordiska perspektivet finns kvar och att visa att tidskriften är en viktig kanal för att lyfta fram nordisk forskning till den internationella diskussionen. Det är dessutom viktigt att värna om de nordiska forskarna som utgör grunden för tidskriften och att det går att publicera på nordiska språk.

Det tvärdisciplinära perspektivet diskuterades. Det är egentligen inte forskningen i sig som är tvärdisciplinär, utan att tidskriften publicerar artiklar som kommer från flera olika håll. Angående konstnärlig forskning behöver vi se över strukturen för att kunna publicera t ex inspelningar och videos. Nicole undersöker vilka lösningar som finns och hur mycket serverutrymme som kan behövas. Detta får vi anledning att återkomma till framgent.

Förberedelser för medelsansökan hos Vetenskapsrådet har påbörjats i arbetsgruppen.

§ 9. Övriga frågor.

På grund av tidsbrist skjuts frågan om tematiskt seminarium upp till nästa möte som förlängs med en halvtimme.

§ 10. Mötet avslutas

Nästa ordinarie möte är bestämt till den 5 december 2025 kl. 9.00–10.30.

7 november 2025

Protokoll fört av:

Ordförande:

Ingela Tägil

Stefan Östersjö

Justeras:

Markus Tullberg